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　　Muldoon lived alone in the Irish countryside with only a pet dog for company. One day the dog died, and Muldoon went to the parish priest and asked, "Father, my dog is dead. Could ya' be saying' a mass for the poor creature?"
　　Father Patrick replied, "I'm afraid not; we cannot have services for an animal in the church. But there are some Baptists down the lane, and there's no tellin' what they believe. Maybe they'll do something for the creature."
　　Muldoon said, "I'll go right away Father. Do ya' think $5,000 is enough to donate to them for the service?"
　　Father Patrick exclaimed, "Sweet Mary, Mother of Jesus! Why didn't ya tell me the dog was Catholic?
　　Muldoon一个人生活在爱尔兰的郊外，只有一只宠物狗跟他作伴。有一天，这只狗死了，Muldoon就跑去教区的神父那里，说，“神父，我的狗死了，你能为这可怜的小东西作个祷告吗?”
　　Patrick神父回答道：“恐怕不行，我们教堂没有为宠物提供的服务;不过小巷那头有些浸信会的教友，也不知道他们是信什么的，他们可能会为这只小狗做些什么。”
　　Muldoon说，“我马上就去，神父。你觉得为这项服务捐赠5000美元给他们足够了吗?”
　　Patrick神父解释道，“圣母玛利亚啊!你怎么不说这只小狗信封天主教呢?”
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　　Three men were bragging about how smart their cats are. The first man was an Accountant, the second man was a Chemist, the third was a Government Worker.
　　To show off, the Accountant called his cat and said, "Spreadsheet, do your stuff." Spreadsheet went out into the kitchen and returned with a dozen cookies. He divided them into 3 equal piles of 4 cookies each. Everyone agreed that was good.
　　But the Chemist said his cat could do better. He called his cat and said, "Measure, do your stuff." Measure got up, walked over to the fridge, took out a quart of milk, got a 10 ounce glass from the cupboard and poured exactly 8 ounces without spilling a drop. Everyone agreed that was good.
　　Then the two men turned to the Government Worker and said, "What can your cat do?" The Government Worker called to his cat and said, "Coffee Break, do your stuff." Coffee Break jumped to his feet, ate the cookies, drank the milk, peed on the paper, assaulted the other three cats, claimed he injured his back while doing so, filed a grievance report for unsafe working conditions, put in for Workers Compensation and went home for the rest of the day on sick leave.
　　三个男人在吹嘘他们的猫有多么聪明。第一个男人是个会计师，第二个男人是个化学家，第三个则是个公务员。
　　为了炫耀，会计师叫来他的猫，然后说：“Spreadsheet，干你的活去。”Spreadsheet走进了厨房，拿回来一打曲奇饼干，再分成3堆，每堆四块。每个人都觉得干的很好。
　　但是化学家说他的猫可以做的更好。他叫来他的猫然后说：“Measure，干你的活去。”Measure起身，走到冰箱那去，拿出来一夸脱牛奶，再从橱柜里拿出一个10盎司的玻璃杯，在里面准确无误地倒入了8盎司牛奶，一滴都没撒。每个人都觉得干的很好。
　　这三个人对公务员说，“你的猫可以干什么?”公务员叫来他的猫然后说：“Coffee break，干你的活去。”Coffee Break跳到他的脚边，吃掉了曲奇，喝掉了牛奶，这样做的.时候号称背受伤了，然后写了一份委屈的报告说工作环境实在不安全，交给工会后，回家度过了剩下的一天。
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　　A lonely frog, desperate for any form of company, telephoned the Psychic Hot line to find out what his future has in store.
　　一只孤独的青蛙，对所有形式的陪伴都感到绝望，于是它拨打了心理咨询热线，想要知道它的未来还有什么样的可能。
　　His Personal Psychic Advisor advises him, "You are going to meet a beautiful young girl who will want to know everything about you."
　　它的个人心理咨询顾问对它说，“你会遇见一位美丽的姑娘，她会想要知道所有关于你的事情”
　　The frog is thrilled and says, "This is great! Where will I meet her, at work, at a party?"
　　青蛙感到万分激动，说：“太好了!我会在哪遇见她?工作的时候?还是在晚宴上?”
　　"No" says the psychic, "in a Biology class."
　　“不，”顾问说，“在生物课上。”


